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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voorzitter,

Speciaal adviseur Bernard Wientjes wilZeeland volgens de media veranderen in een'Law Delta', met

belangrijke justitiele diensten en veiligheidsorganisaties. 'Er moet een zwaarbeveiligde gevangenis

komen, een Extra Beveiligde lnrichting (EBl). Het moet een tweede vestiging worden, naast de

huidige EBI in Vught. Daarnaast wordt in de plannen de komst van een zwaarbeveiligde rechtbank

genoemd en de vestiging van een expertisecentrum over georganiseerde criminaliteit.' Dit als

compensatieplan voor Zeeland naar aanleiding van het mislopen van de marinierskazetne.

ln het compensatieplan van Wientjes zou ook de wens staan om de treinverbindingen van en naar

Zeeland te verbeteren. Hier liggen volgens de PvdA-fractie kansen voor onze regio en onze

gemeente.

De PvdA-fractie heeft hierover de navolgende vragen voor het college:

1. ln antwoord op eerdere vragen van onze fractie over een nieuq volwaardig OV-netwerk in

2. Zeeland en West-Brabant heeft u aangegeven, dat de wens voor een extra station nabij

Bulkenaar zowel door de gemeente als de regio wordt gedeeld en dat zowel de RWB als de

gemeente deze wens voor een extra treinstation met regelmaat bij de Provincie en bij de NS

aankaarten. Bent u en is de RWB inmiddels ook met de Provincie en de NS in gesprek over de

kansen die de komst van een Law-Delta in de provincie Zeeland onze regio en onze gemeente

biedt? (te denken hierbij valt bijvoorbeeld aan een (lightrail)treinverbinding tussen de Law Delta

en de Randstad via Bergen op Zoom en Roosendaal)?

3. Bent u het met de PvdA-fractie eens, dat dit met enige mate van urgentie dient te worden

opgepakt en dat Roosendaal en de RWB een prioriteit moeten maken van het zoeken naar

aansluiting op deze plannen, omzo een verbinding met de Law Delta met onze regio en onze

gemeente te kunnen realiseren?
4. Kunt u aangeven vanuit welk plan van aanpak u hierop in gaat steken, zodat het

5. mobiliteitsdossier nóg verder kan rijden?

Alvast dank voor uw antwoorden.

Namens de fractie van PvdA,

Paul Klaver
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

De provincie Noord Brabant werkt aan de regionale uitwerking van de Toekomstvisie OV-2040
Zuid-Nederland/Noord-Brabant. De regionale agenda vormt de basis voor de
provinciale ontwikkelagenda in reactie richting het Rijk voor HOV- en spoorverbindingen. De
RWB en de gemeente Roosendaalworden in dit proces geconsulteerd. We benadrukken hierin
het belang van een goede spoorverbinding vanuit Roosendaal richting Zeeland, België,
Randstad en BrabantStad. Daarbij pleiten we nadrukkelijk om ook naar andere
vervoerssystemen (lightrail/sprinternetwerk + lC) te kijken om de mogelijkheid van meer
stations (o.a. nabijde Bulkenaar). De komst van Law-Delta heeft de ambitie om de verbinding
richting Zeeland te verbeteren versneld. Een dergelijke verbinding werkt in het voordeel van
Roosendaalals lC-verbinding richting zowelZeeland als Randstad. ln deze consultatierondes
vragen we eveneens extra aandacht een extra station nabij het Bravis ziekenhuis en

benadrukken het belang voor de regio. We trekken hierin samen op met de regio en onze
buurgemeenten.

Wij onderschrijven de urgentie van de problematiek en gebruiken dit richting provincie en Rijk
om voor Roosendaal en de regio tot een optimaal functionerend spoornetwerk te komen.
Enezijds blijvend aangehaakt op het belangrijke (inter)nationaal lC-netwerk in 4 windrichtingen
Andezijds door het regionaal netwerk te kunnen voorzien van een extra station in Roosendaal
de Bulkenaar, in combinatie met een vervoers HUB.

Zoals reeds aangegeven is onze gemeentelijke inbreng richting provincie en Rijk gericht op een
toekomst vast OV- en spoornetwerk waar Roosendaal als (boven)regionale knoop optimaal
ontsloten en bereikbaarheid is voor reizigers via een lC en als regionaal netwerk.
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Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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